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Ve středu se sejde městské zastupitelstvo, aby posvětilo radě města další kulišárnu v
areálu bývalé továrny BOPO. Pod záminkou získání dotace z Evropské unie (ROP)
nejprve přijme „danajským darem“ nepotřebné pozemky na bývalém nádvoří (takzv.
buzeráku) a poté schválí podání žádosti o dotaci 35 miliónů korun. Termín podání je
šibeniční. Čtvrtek 28. února. Současná výzva je určena pro revitalizaci veřejných
prostranství, kde se setkává veřejný prostor se soukromým. „Dívali jsme se po Třebíči a
jiná vhodná lokalita tu bohužel není. Je to poslední možnost získat peníze z ROP na
takovou věc," lhal místostarosta Pavel Pacal (Pro Třebíč). Stačilo by totiž, aby se podíval
z okna radnice. Karlovo náměstí je přesně takovým prostorem, navíc si jeho úpravu
přeje většina občanů města a všechny strany radniční koalice měly tento bod ve
volebním programu. Znovu se vkrádá podezření z nekalých praktik.

      

  

Vedení radnice se těší, že dotace může dosáhnout až 80 % rozpočtu. I kdyby tomu tak bylo,
stále to bude stát městskou kasu 5 zbytečných miliónů, radost budou mít snad jen zajíci na
zbytečném kruhovém objezdu za 25 miliónů.

  

Revitalizovat areál zkrachovalé fabriky je chvályhodné. Jenomže ho provází řada velkých
otazníků. Objekty tam totiž v drtivé většině vlastní soukromé firmy. Přestavují je na byty a sídla
společností. Občané se právem ptají, proč město vyměnilo pozemky pod komunikacemi na
nádvoří, které mají zápornou tržní hodnotu (opravy a údržba komunikací, povinnost úklidu,
rekonstrukce veřejného osvětlení, kanalizace) za lukrativní stavební pozemky ve vlastnictví
města? Proč město proti vůli rodičů plánuje postavit zde dům dětí v místě bývalé kotelny a
čističky, kde je kontaminace těžkými kovy velmi pravděpodobná? Proč město nepřevzalo
komunikace až po zasíťování a rekonstrukci, jak je jinde běžné?
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Sečteno a podtrženo, město jde na ruku soukromým firmám na úkor občanů. Alespoň si to
myslí zastupitel Jaromír Barák (HZNR!). A není zdaleka sám.

  

Podivným snahám vedení radnice zatím mlčky přihlíží i opoziční ČSSD. Na dotaz našeho
serveru, proč raději nepodat žádost na revitalizaci Karlova náměstí, jejich zastupitel Vladimír
Malý odpověděl: „Když to tak říkáte, je to logické. Víte, že mne to nenapadlo?“

  

Nyní asi přijde vedení s argumentací, že je pozdě něco měnit, zbývá jediný den. Proto bude
lepší požádat o BOPO, než nedostat nic. Časová tíseň je osvědčená metoda, kterou Pavel
Heřman používal vůči opozici již za svého dřívějšího starostování. Teď metodu ignorování
názoru opozice i petic občanů vylepšil o likvidaci členů výborů, kteří projeví kritický názor na
podporu hazardu, klientelizmus a kmotrování.

  

František Ryneš
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